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Associació Catalana per l'Homeopatia Unicista. Visca l'Homeopatia! (ACHUVH) 
 

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL DE L'ANY 2021 
 
L'Assembla General de l' Associació Catalana per l'Homeopatia Unicista. Visca 
l'Homeopatia (ACHUVH), es va celebrar el passat dissabte, 27 de novembre de 2021, a 
les cinc de la tarda al Centre de Cultura Popular La Violeta de Gràcia, al número 6 del 
carrer de Maspons de Barcelona. 
 
Hi van assistir una dotzena de socis, que van seguir i acordar els següents punts de 
l'ordre del dia: 
 

1. Report anual. 
2. Estat de comptes. 
3. Renovació de la Junta de l’Associació. Els Estatuts manen de fer-ho cada cinc 

anys. Si hi ha cap candidat es presentarà el mateix dia de l’assemblea. L’actual 
Junta s’hi presentarà de nou, tret de la vocal Anna Carreras. 

4. Precs i preguntes. 
 
1. Report anual 
 
Xavier Borràs, president sortint de l'Associació, va explicar que darrer el any i mig llarg 
(2020-2021), en què el capitalisme biomèdic, els estats, la indústria farmacèutica i els 
mitjans de comunicació han tractat de sotmetre la població a un experiment totalitari 
en forma de pandèmia d’un coronavirus —ni més ni menys incisiu que d’altres—, 
l’Associació Catalana per l’Homeopatia Unicista. Visca l’Homeopatia! (ACHUVH) ha 
estat de les poques entitats que s’ha mantingut ferma en els seus principis i ha estat 
crítica i bel·ligerant amb tot aquest muntatge totalitari. 
 
A més a més de les trobades presencials i virtuals de la Junta de l’ACHUVH i 
l’homenatge anual a Samuel Hahnemann, s'ha publicat al web diversos articles —arran 
d’excel·lents reports científics proveïts pel doctor Joaquim Nabona—, per a desmuntar 
el relat imposat, que ha arribat al paroxisme amb les pseudovacunes i els passaports 
per a poder circular lliurement, els quals no tenen en compte una gran part de 
població. S'ha comès una greu omissió, ja que es discrimina negativament milions 
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d’adults i menors recuperats, que van desenvolupar immunitat adaptativa, cel·lular i 
específica al SARS-CoV-2 i memòria immunològica, duradora i robusta, durant l’any 
2020 i el 2021, una immunitat protectora que, a més, es pot avaluar analíticament, de 
manera fiable a nivell individual. 
 
També, es va informar que la Junta de l’ACHUVH, en la reunió celebrada el passat 9 
d’octubre a la Vall d’en Bas, va celebrar el cinquè aniversari del naixement de 
l’Associació (el 10 de setembre de 2016) i va decidir, com manen els estatuts, convocar 
aquesta Assemblea General de socis —que no es va poder celebrar l’any 2020 pel 
imperatius restrictius. 
 
2. Estat de comptes 
 
En data 25 de novembre de 2021 els fons de l'Associació al compte de Caixa Enginyers 
era de 513,97 euros . Aquests fons, a banda de patir el cobrament, ara mensual, de 12 
euros de comissió (abans aquest cobrament era trimestral), es dedica a cobrir 
despeses generals: propaganda, flors (homenatge a Hahnemann), lloguer locals actes 
 
Just abans de l'assemblea, la Junta de l'Associació va decidir procedir al cobrament de 
la quota anual de l'any 2021, que s'havia de portar a terme el 15 de novembre (la 
quota social de l’any 2020, per les circumstàncies imposades, es va acordar de 
condonar-la). Tanmateix, des de l'entitat financera se'ns va bloquejar els comptes, ja 
que un cop passats cinc anys, calia renovar les signatures del president i del tresorer, 
cosa que es va poder resoldre favorablement a posteriori. Actualment (març de 2022) 
el fons de l'ACHUVH és de 1.760,85 euros. 
 
3. Renovació de la Junta de l’Associació 
 
Els Estatuts manen de fer cada cinc anys la renovació dels membres de la Junta. Si hi ha 
cap candidat s'havia de presentar el mateix dia de l’assemblea, cosa que no va succeir, 
per bé que la Junta sortint es va tornar a presentar, excepte la vocal Anna Carreras 
Junqué, que va renunciar al càrrec de tresorera, tal com consta a l'acta de la Junta de 
l'ACHUVH del 4 de maig de 2019. La Junta va acceptar la candidatura com a nou 
tresorer de l'Associació del vocal Josep Figueras Reverté. 
 
Essent així, la nova Junta de l'Associació per als pròxim cinc anys estarà composta per: 
 

• President: Xavier Borràs. 
• Secretària: Montserrat Escayola. 
• Tresorer: Josep Figueras. 
• Vocals: Maria Mercè Pascual, Montserrat Lafuente, Consol Gadea i Albert 

Peralba (que s'hi incorpora de nou). 
 
En aquest punt, a proposta del president, es va decidir per unanimitat que, a banda de 
la reunió constitutiva de la nova Junta (a celebrar aquest 20 de març), les reunions 
habituals d'aquest òrgan directiu entre assemblees es convocaran de forma oberta a 
tots els associats (siguin individuals o familiars) per manera de conèixer-nos més entre 



 3 

tots, confraternitzar i empoderar-nos en el coneixement de l'homeopatia unicista i 
com defensar-nos de les embranzides a què se'ns sotmet. 
 
4. Precs i preguntes 
 
En aquest punt de l'assemblea es va demanar i es va aprovar que al web hi figuri un 
apartat perquè tothom qui ho vulgui pugui fer donacions a l'Associació. En aquests 
sentit, es va comentar d'estudiar si hi pot haver algun problema amb Hisenda, aj que 
cal saber quins són el límits monetaris vigents i com s'ha de procedir a nivell 
documental (per si cal enviar un document-rebut d'aitals donacions de cara a les 
possibles desgravacions que puguin comportar). 
 
També, es va recordar a tots els associats, els següents canals de difusió i comunicació: 
 

• Telegram: https://t.me/+VysUPWPsdqGyDPNt. Aquest grup de Telegram (cal 
baixar-se l'aplicació per al web o per al dispositiu mòbil) és exclusiu i obert a 
tots els socis, on es pengen notícies relacionades amb l'homeopatia, la salut, la 
sanitat i el benestar i, si escau, convocatòries de l'Associació. En cas que en 
vulgueu formar part se un enviarà un vincle d'invitació. 

• Facebook: 
https://www.facebook.com/AssociacioCatalanaHomeopatiaUnicista/. És un 
pàgina de difusió de la tasca de l'Associació. Sou pregats d'afegir-vos-hi. 

• Twitter: https://twitter.com/ViscaHomeopatia. Compte de difusió de la nostra 
tasca i, en general, de l'homeopatia unicista. 

 
A banda, la Junta disposa d'un grup de whatsapp per a tractar exclusivament. els 
temes propis i els acords adoptats. 
 
Sense més assumptes a tractar, es va procedir a donar per a cabada l'assemblea 
general. 
 
Posteriorment, el doctor Joaquim Nabona va fer una conferència amb el títol «La 
prevenció personalitzada de la malaltia d’Alzheimer», que va omplir la sala de La 
Violeta i va ser seguida amb gran interès per tots els presents. 
 
L’Assemblea General i la conferència posterior ja esmentada van ser una bona ocasió 
per a retrobar-nos i refermar el nostre compromis amb el dret de tot pacient a poder 
ser tractat de la manera més científica i sanativa, és a dir, guaridora certa, eficient 
i simple, possible, com ho ensenya l’homeopatia unicista, i el seu ideal més alt de la 
guarició: el restabliment ràpid, suau, durador de la salut per la via més curta, més 
fiable, menys desavantatjosa, en base a raons distintivament inspeccionables. 
 
Gràcies per la vostra atenció. 
 
La Junta sortint de l'ACHUVH. 
 
Barcelona, 27 de novembre de 2022 
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L'assemblea de l'Associació i la conferència posterior es van celebrar a La Violeta de Gràcia. 
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El doctor Joaquim Nabona durant la conferència posterior a l'assemblea. 
 
 


